
                                                                    

DOPLŇUJÍCÍ DOTAZY K PŘEDBĚŽNÉ TRŽNÍ KONZULTACI
K VEŘEJNÉ ZAKÁZCE

Tvorba analytických nástrojů

V návaznosti na úvodní schůzku k předběžné tržní konzultaci, která se konala dne 14. 6. 2017 od 

9:00 v sídle zadavatele Ministerstva práce a sociálních věcí, Na Poříčním právu 376/1, 128 01 Praha 

2, byl zaslán dodatečný dotaz ke specifikaci plnění.

V souladu s § 6 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších 

předpisů, připravil zadavatel odpovědi na zaslané dotazy, které jsou poskytnuty všem účastníkům 

předběžné tržní konzultace a zveřejněny na profilu zadavatele.

1. Zaslané dotazy

Dodatečný dotaz byl zaslán panem Petrem Dvořákem, zástupcem společnosti Deloitte Advisory s.r.o., 

v následujícím znění:

Uvažovali jste nad posílením části zakázky, jejímž cílem by byla dlouhodobější udržitelnost tvorby 

(resp. zajištění aktuálnosti) modelových bodů? V tuto chvíli požadujete jako součást výstupů metodiku 

pro tvorbu modelových bodů. Nebylo by vhodnější tuto metodiku ještě doplnit nějakou částečnou 

automatizací zejména ve vztahu k tvorbě databáze INEP? V tuto chvíli tomu rozumím tak, že INEP 

obsahuje nějaké nedostatky a součástí veřejné zakázky bude tyto nedostatky odstranit a metodicky 

popsat. Rozumím tomu správně tak, že pokud se v budoucnu bude INEP sestavovat, tak se opět 

sestaví s těmi nedostatky a následně dojde k manuální opravě podle vytvořené metodiky? Náš návrh 

je zaměřit se mimo jiné na vznik databáze INEP (nebo podobné databáze) a připravit ji ve formě 

reportu se zakomponovanými procedurami k opravě chyb a doplnění informací v takové míře, aby se 

co nejvíce usnadnila následná tvorba modelových bodů. Tato otázka plyne i z poskytnuté přílohy 5, 

kde se v závěru píše „Nicméně pro odvození jiných vstupů používaných v rámci modelu není tato 

transformace vhodná – např. není možné zjistit konkrétní období v rámci daného roku, kdy byl 

konkrétní modelpoint aktivním OSVČ.“ Znamená to tedy, že by bylo možné využít podkladová data 

ČSSZ k obohacení a vylepšení databáze INEP?

2. Odpovědi zadavatele

K zaslanému dotazu připravil zadavatel tuto odpověď:

Připravovaná zakázka nebude zaměřena na detaily nebo změny v nastavení tvorby databáze INEP.

Jak bylo uvedeno na úvodní schůzce, tvorba a předání databáze INEP bylo jednorázovou akcí,

u které nebylo předpokládáno pravidelné opakování. Současně platí, že MPSV připravuje významné 

změny v architektuře datových a informačních systémů. Proto by v současné době nebylo ani vhodné 

nastavovat změny v obsahu databáze INEP, ale bude nutné vyčkat až na další fáze přípravy 

jednotného informačního systému resortu PSV, což je za horizontem připravované zakázky.

Informace o možných změnách struktury databáze INEP považujeme za přínosné, ale tyto informace 

dle našeho názoru vyplynou z jednotlivých kroků, které povedou k transformaci databáze INEP do 

podoby databáze modelových bodů, přičemž dodavatel by se na ně neměl prioritně zaměřovat.
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